
PROTOKÓŁ NR XXXIV/2018 Z XXXIV SESJI RADY MIASTA LUBARTÓW W DNIU 17 
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Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

Radny KRZYSZTOF ŻYŚKO 

 

Ja mam dwa pytania do Burmistrza Szumca, czy na ul. Romana Jeziora, na której jest powiem 

niedoświetlony fragment tejże ulicy w ramach inwestycji dotyczących oświetlenia miasta 

zostanie postawiona lampa? To jest jedno pytanie. I drugie moje pytanie na ul. księdza 

Walentego Ligaja w ramach poprawy odwodnienia została ta ulica przekopana i w tej chwili 

powstała taka sytuacja, że część chodnika na tej ulicy jest ładnym chodnikiem, z ładnej prostej 

kostki natomiast fragment tego chodnika jest no chodnikiem, po którym w tej chwili nie bardzo da 

się chodzić. Moje pytanie czy można liczyć na dokończenie tego chodnika i w jakim terminie? 

Dziękuję. 

 


